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Iktatószám: IV. 151-3/2010. 
 

JEGYZİKÖNYV 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Mővelıdési és 
Oktatási Bizottságának 2010. március 16-án 14 óra 45 perckor a Polgármesteri Hivatal I. 
emeleti polgármesteri tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök, 
    Fajszi Lajos, 
    Dr. Gaál Zsuzsanna, 
    Dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tagok. 
 
Távolmaradtak:  Schoeck Károly, 

Dr. Hadházy Ákos, és 
Dr. Tóth Csaba Attila bizottsági tagok. 

 
Tanácskozási joggal megjelent:  Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense, 

Dr. Kubik Andrea bizottsági referens, jkv. vezetı. 
 
Meghívottak:    Ácsné Oláh Gabriella a Civil Kerekasztal titkára, 

Molnár Ákos Szekszárd Junior Stars mővészeti vezetıje, 
Kajsza Béla a Gagliarda Kamarakórus Egyesület elnöke, 
Pecze István a Szekszárd Big Band elnöke, 
Kovács Zsolt az Ifjúsági Fúvószenekar és az Alisca Brass Band 
mővészeti vezetıje. 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. 
 
A napirendre vonatkozó módosító javaslat nem érkezett. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott, és megállapította a következı napirendet: 
 

NAPIREND 
1./ napirendi pont 
A Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2009. évi munkájának és 2010. évi terveinek 
áttekintése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Kiemelkedı Mővészeti Együttesek vezetıi 
 
2. napirendi pont 
A Gárdonyi Zoltán Református Együttes kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Naszladi Judit mővészeti vezetı 
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3. napirendi pont 
A Pedagógus Kórusok Országos Társaságának felkérése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Kutny Gáborné a Liszt Ferenc Pedagógus Kórus elnöke 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
A Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2009. évi munkájának és 2010. évi terveinek 
áttekintése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívottak: Kiemelkedı Mővészeti Együttesek vezetıi 
 
I.  Szekszárdi Junior Stars Big Band 
Meghívott: Molnár Ákos mővészeti vezetı 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Gratulál az együttes tavalyi munkájához. Mi a legközelebbi 
céljuk? 
 
Molnár Ákos:  Általában minden évben májusig tart a felkészülés, és aztán következnek a 
koncertek. Már most elég sok meghívásuk van külföldre. Jó lenne, ha ezeknek a 
meghívásoknak legalább az egyharmadán részt tudnának venni. Magyarországon belül sokkal 
kevesebb felkérésük van. Elmondja, hogy most már számukra is egyre drágábbak a 
fellépések. Bár az útiköltséget mindenhol fizetik, amatır együttesként nem kérnek sehol sem 
pénzt a fellépésekért. Idén lesznek 10 évesek, és erre nagyon büszkék. Tagcsere sem nagyon 
volt ez idı alatt, a tagoknak a 75-80%-a úgy jár látogatóba Budapestrıl Szekszárdra. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Látja, hogy az együttesek költségvetésében az utazás költsége 
igen nagy. Jó lenne, ha ennek költségeit tudná állni a bizottság. A költségvetéssel 
kapcsolatosan kérdezi a jelenlévıket, hogy nem zavarja-e ıket, hogy a Kiemelkedı Mővészeti 
Együttesek beszámolói keretében a költségvetésük elérhetı a város honlapján. Véleménye 
szerint ezt nem biztos, hogy nyilvánossá kellene tenni. 
 
Molnár Ákos:  Egyetért az elnök asszonnyal. 
 
Pócs Margit: Kéri a Kiemelkedı Mővészeti Együttesek képviselıit, hogy beszámolójukban 
különítsék el a szakmai és a pénzügyi részt. Így a pénzügyi rész csak a bizottság tagjai részére 
kerülne kiküldésre, és a honlapra nem kerülne fel. Kéri ezen kívül az együttesek képviselıit, 
hogy az önkéntes munka értékét is becsüljék meg, és tüntessék fel a költségvetésükben azért, 
hogy azokkal a bizottság is tisztában legyen. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök megköszöni az együttes beszámolóját. 
 
II.  Gagliarda Kamarakórus Egyesület 
Meghívott: Kajsza Béla elnök 
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Kajsza Béla: Tájékoztatja a bizottságot, hogy az egyesület idén ünnepeli a 10 éves 
jubileumát, és ezt szeretné méltóképpen megünnepelni. Ezen kívül elmondja, hogy az 
együttes évek óta szerepel az „Énekel az ország” címő szakmai projektben. Szeretnék, ha idén 
a bizottságból két tag is részt venne a május 16-i koncerten. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Megköszöni a bizottság nevében a meghívást. Javasolja, hogy a 
jubileumi rendezvények támogatására pedig adjanak be egy kérelmet a bizottsághoz. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök megköszöni az együttes beszámolóját. 
 
III.  Szekszárdi Big Band 
Meghívott: Pecze István elnök 

 
Pecze István: Nem kívánja kiegészíteni a beszámolót, de amennyiben van kérdés, arra 
szívesen válaszol. 

 
Csillagné Szánthó Polixéna: A beszámolóban azt olvasta, hogy az együttes szívesen vállalna 
ingyenes fellépést a városban. 
 
Pecze István: Igen, ez így van, de sajnos eddig nem kaptak felkérést erre vonatkozóan. 
 
Pócs Margit: Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az ingyenes fellépéseket a Babits Mihály 
Mővelıdési Ház és Mővészetek Háza szervezi. Az igazgató Matókné Kapási Julianna 
tájékoztatása szerint, ık nem kérnek fel egyetlen együttest sem az ingyenes fellépésre, mert az 
együttesek önként jelentkeznek. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Jelezni fogják Matókné igazgató nınek, hogy a Szekszárdi Big 
Band is felajánlotta az ingyenes fellépését. Örül neki, hogy az együttesek ilyen szívesen 
vállalják ezeket az ingyenes fellépéséket. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök megköszöni az együttes beszámolóját. 
 
IV. Ifjúsági Fúvószenekar  
Meghívott: Kovács Zsolt elnök 
 
Kovács Zsolt: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a zenekarnak egyre inkább nem jut pénze arra, 
hogy fesztiválokra, versenyekre vagy minısítıkre menjenek. A gyerekeknek azonban 
szükségük van a szereplésre, ezért azt találták ki, hogy elmennek minden iskolába, és ott 
koncertet adnak hangszerbemutatóval. Ezzel népszerősítik egy kicsit a gyerekek körében ezt a 
mőfajt. Elég sok megkeresés is érkezik az iskolákból és az óvodákból egyaránt. Ezen kívül 
azért külföldrıl is kaptak megkeresést fúvószenekaroktól Csehországból és Belgiumból is. 
Reméli, hogy fel tudják venni mindkét zenekarral a kapcsolatot. Nem sok külföldi 
kapcsolatuk van, de ami van, az már nagyon régóta mőködik. Ezen kívül az országon belül 
szoktak fellépéseket vállalni azokon a településeken is, ahonnan a zenekar tagjai származnak, 
így például felléptek már Siógardon, Decsen, Bátaszéken. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Volt már arra példa, hogy ilyen fellépéseket követıen 
csatlakoztak a zenekarhoz? 
 
Kovács Zsolt: Igen. 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök megköszöni az együttes beszámolóját. 
 
IV.  Alisca Brass Band 
Meghívott: Kovács Zsolt mővészeti vezetı 

 
Kovács Zsolt: Baumann Péter helyett képviseli az Alisca Brass Band-et, mint mővészeti 
vezetı. Elmondja, hogy elindult egy olyan folyamat, hogy a Szekszárdi Ifjúsági 
Fúvószenekarból jönnek át tagok az Alisca Brass Band-be. A probléma az, hogy sajnos a 30 
éves korosztályból nincsenek tagjaik, mert ık nem érnek rá. Ezért szükség is van a fiatalokra. 
Tekintettel arra, hogy az Alisca Brass Band a Tőzoltó Szövetség tagja, ezért nagyon sok 
fellépésük van. Ezúton szeretettel meghívja a jelenlévıket ezen a héten szombaton 16 órakor 
a Babits Mihály Mővelıdési Ház márványtermében tartandó koncertjükre. 

 
Pócs Margit: Szeretné a beszámolót azzal kiegészíteni, hogy mindkét fúvószenekar hátrányos 
helyzetben van a többi Kiemelkedı Mővészeti Együtteshez képest, mert a kültéri 
rendezvényeket nem mindig tudják vállalni az idıjárás miatt. Ennek ellenére soha nem 
hagyják a várost cserben. Megköszöni ezt mindkét fúvószenekarnak. Nagyon örül annak, 
hogy az utánpótlásról ilyen módon tudnak gondoskodni. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Generációs utánpótlás is van? Az apa után jön a fia és így 
tovább. 
 
Kovács Zsolt: Nem sok, de van ilyen. Ezen kívül van két olyan zenekari tagjuk, akik több 
mint 50 éve zenélnek a fúvószenekarban.  

 
Pócs Margit: Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy erre a célra hozta létre a város „Szekszárd 
Városért a Mővészet erejével” emlékplakettet. Kéri az együtteseket, hogy amennyiben van 
olyan tagjuk, aki már nagyon régóta tevékenykedik az együttesben, azt terjesszék fel erre az 
emlékplakettre. Ha nem terjesztik fel, akkor nem tudják ezt a tevékenységet megfelelıen 
honorálni, hiszen nekik nincs erre rálátásuk. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök megköszöni az együttes beszámolóját. 
Tekintettel arra, hogy a többi Kiemelkedı Mővészeti Együttes vezetıje még nem érkezett meg, 
a bizottság 15 óra 10 perckor felfüggeszti a napirendi pont tárgyalását, és a 2. napirendi pont 
tárgyalásával folytatja munkáját. 
 
 
2. napirendi pont 
A Gárdonyi Zoltán Református Együttes kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Naszladi Judit mővészeti vezetı 
 
Pócs Margit: Tájékoztatja a bizottságot, hogy Naszladi Judit nem tud az ülésen rész venni. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Tájékoztatja a bizottságot, hogy egyeztetett Pál József 
igazgatóság vezetı úrral, és nincs akadálya annak, hogy a Gárdonyi Zoltán Református 
Együttes támogatását megelılegezzék. Erre tekintettel kéri a bizottságot, hogy támogassa az 
együttes kérelmét. 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

24/2010. (III. 16.) MOB határozat 
Gárdonyi Zoltán Református Együttes 
kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága támogatja a Gárdonyi Zoltán 
Református Együttes kérelmét és a kórus 2010. 
május 20-30-a között Pozsonyban 
megrendezésre kerülı V. Nemzetközi 
Egyházzenei Kórusversenyen való részvétele 
érdekében felkéri a Polgármesteri Hivatalt 120 
eFt támogatási összeg megelılegezésére a 
Mővelıdési és Oktatási Bizottság 2010. évi 
kerete terhére. 
 
Határidı: 2010. április 1. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
    Pál József igazgatóság vezetı 

 
 
3. napirendi pont 
A Pedagógus Kórusok Országos Társaságának felkérése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Kutny Gáborné a Liszt Ferenc Pedagógus Kórus elnöke 
 
Pócs Margit: A Liszt Ferenc Pedagógus Kórus kérelmet nyújtott be arra vonatkozóan, hogy a 
Pedagógus Kórusok Országos Találkozóját Szekszárdon rendezhessék meg. Ezt már jelezték 
egy korábbi ülésen, és csak egy elvi engedélyre lenne szükség a bizottság részérıl, hogy a 
szervezést megkezdhessék. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Tájékoztatja a bizottságot, hogy tudomása szerint a holnapi 
napon egyeztet Kutny Gáborné, a kórus vezetıje polgármester úrral. A Pedagógus Kórusok 
Országos Találkozójának a megszervezése magában foglalja a szállás, az étkezés, és a 
fellépések megszervezését is. A Babits Mihály Mővelıdési Ház és Mővészetek Háza alkalmas 
helyszín lenne, de azt nem tudják, hogy a projekt miatt lesz-e akkor mővelıdési ház. 
 
Pócs Margit: Véleménye szerint tekintettel arra, hogy a rendezvény nyáron van, szabadtéren 
is meg lehetne szervezni. Ezen kívül még a Garay Gimnázium díszterme és a Fıiskola aulája 
is alkalmas lenne. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Javasolja, hogy a bizottság ne döntsön most ebben a kérdésben, 
hanem térjen vissza rá a következı ülésén. 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A bizottság határozat hozatal nélkül lezárja a 
napirendi pont tárgyalását. 
 
 
A bizottság 15 óra 25 perckor folytatja az 1. napirendi pont tárgyalását. 
 
Pócs Margit: Tájékoztatja a bizottságot, hogy több együttes vezetıje is jelezte, hogy nem 
biztos, hogy ide tud érni a bizottság ülésére. Tájékoztatja továbbá a bizottságot, hogy a Holló 
Együttes nem nyújtotta be az ez évi beszámolóját, és semmilyen megkeresésre nem reagált. A 
„kiemelkedı mővészeti együttes” státusz feltétele, hogy az együttes minden évben 
beszámoljon tevékenységérıl.  
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Véleménye szerint annak nincs akadálya, hogy az ülésrıl 
távolmaradt együttesek beszámolóit a bizottság elfogadja, hiszen a beszámolók a bizottság 
tagjai részére kiküldésre kerültek. A határozati javaslatot javasolja kiegészíteni azzal, hogy a 
bizottság felkéri a Holló Együttest a beszámolási kötelezettségének a teljesítésére 2010. 
március 31-ig. Amennyiben az együttes beszámolási kötelezettségének nem tesz eleget, a 
2010. évre vonatkozó „kiemelkedı mővészeti együttes” státusza megszőnik.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

25/2010. (III. 16.) MOB határozat 
Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2009 évi 
munkájának és 2010. évi terveinek áttekintése 
II. 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Mővelıdési és 
Oktatási Bizottsága köszönetét és elismerését 
fejezi ki a  

• Szekszárdi Junior Stars Big Band, 
• Szekszárdi Kamarazenekarnak, 
• Gagliarda Kamarakórus Egyesület, 
• Szekszárdi Big Band, 
• Ifjúsági Fúvószenekar, 
• Alisca Brass Band, 
• PAD Egyesület, valamint az 
• Ifjú Szív Magyarországi Német 

Nemzetiségi Néptáncegyüttes, 

Kiemelkedı Mővészeti Együttesek 2009. évben 
nyújtott mővészeti,- közösségépítı 
tevékenységéért, a városi nagyrendezvényeken 
történt fellépéseikért.  
A bizottság a jövıben is Szekszárd kulturális, 
mővészeti élete nélkülözhetetlen szereplıiként 
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tartja számon a Kiemelkedı Mővészeti 
Együtteseket.  
 
2. A bizottság felhívja a Kiemelkedı 
Mővészeti Együttesek figyelmét a „kiemelkedı 
mővészeti együttes” státusz évenkénti 
megvédése érdekében a jóváhagyott szempontok 
betartására és e szempontok szerinti beszámoló 
elkészítésére évente elektronikus formában is, 
melyet a Polgármesteri Hivatal Közoktatási, 
Mővelıdési és Sport Osztályra kell benyújtani a 
megadott határidıre.  
 
3. A bizottság felkéri a Kiemelkedı 
Mővészeti Együtteseket a honlapjaik 
elkészíttetésére, rendszeres karbantartására. 
 
4. A bizottság felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a város honlapjáról folyamatosan 
tegye elérhetıvé a Kiemelkedı Mővészeti 
Együttesek honlapjait, és rendszeresen jelenítse 
meg a honlapon az általuk leadott 
rendezvényeket, információkat.  

 
5. A bizottság felkéri a Holló Együttest, 
hogy beszámolási kötelezettségének tegyen 
eleget 2010. március 31-ig. Amennyiben a 
megadott határidın belül nem tesz eleget ennek a 
kötelezettségének, a 2010. évre vonatkozó 
„kiemelkedı mővészeti együttes” státusza 
megszőnik. 

 
Határidı: 
1. pont tekintetében: 2010. március. 16.  
2. pont tekintetében: folyamatos 
3-4. pont tekintetében: 2010. december 31. és 
folyamatos 
5. pont tekintetében: 2010. március 31. 
Felelıs: 
1. pont tekintetében: Csillagné Szánthó 
Polixéna elnök 
2-3. pont tekintetében: Kiemelkedı Mővészeti 
Együttesek vezetıi  
4. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál Klaudia 
aljegyzı 
5. pont tekintetében:  
Csillagné Szánthó Polixéna elnök ill. Holló 
Együttes 
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További kérdés, hozzászólás nem lévén, az elnök a bizottság ülését 15 óra 35 perckor 
berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna 

Mővelıdési és Oktatási Bizottság elnöke 
 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    Dr. Kubik Andrea 

bizottsági referens 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


